
LUNDS BRUKSHUND KLUBB 
Protokoll fört vid digitalt styrelsemöte söndagen den 19 september 2021 kl. 18.30 

 

Närvarande: Cecilia Hansen, Solveig Aronsson, Daniel Zaar, Susanne 

Schönbeck (Petersén), Annika Öberg, Gertrud Malm, Tina Sjöberg, Birthe 

Persson och Ahnna Rasch. 

Frånvarande: ingen ☺ 

 
1. Ordförande förklarade mötet för öppnat 
2. Föregående mötesprotokoll skall revideras innan godkännande 
3. Inga Per capsulam beslut fanns till detta möte  
4. Distrikt och förbund: Inget att rapportera 
5. Styrelsen övergripande: 

a. Styrelsen beslöt att dokumentet med arbetsbeskrivningar skall användas som 
ett levande dokument och arbetshjälpmedel och det läggs på styrelsens FB. 

b. Corona: Vi fortsätter arbetet med att uppdatera på alla relevanta ställen, 
hallbokningen, kursinbjudningar etc, att vi följer FHMs rekommendationer 

c. Ekonomisk rapport: Situationen är förbättrad och styrelsen uppskattar att 
kursverksamheten är stor. 

d. Materialförvaring: Klubben börjar få ont om plats för materialförvaring för 
agility, hoopers, rally och bruks/lydnad. Diskuterades att förvara visst material 
i hallen och att fullfölja utbyggnadsplanerna för bodarna. Representanter för 
grupperna har haft träff där man gallrat och organiserat och fått bättre plats i 
Boden. Det stora vita tältet som inte längre används kan kontrolleras och 
därefter säljas.  

e. Offert på uppgraderad kaffemaskin har kommit in. Bättre och billigare!!, men 
med längre bindningstid. Styrelsen beslöt att acceptera erbjudandet men 
helst med kortare bindningstid. Ärendet handläggs av Bengt Fransson.  

f. Infomailen: Vi får många frågor om kurser och träningstävlingar. Vi behöver 
få igång planering för vårens kurser snarast. Vi har ett stort behov att få 
någon som kan hjälpa instruktörerna med administration för att få igång mer 
kurser.  

g. Utbildning inom styrelsen om olika grenar. Annika sätter ihop en lista om de 
olika grenarna, 15 min för var gren/styrelsemöte.  

h.  
i. POLICIES och arvoden: 

i. Styrelsen diskuterade träning för icke medlemmar på klubben. Vi är 
positiva till att andra SBK medlemmar kommer hit gärna i sällskap med 
klubbmedlem. Vid regelbunden träning bör man dock bli 
lokalklubbsmedlem. 

ii. Styrelsen diskuterade extern kursverksamhet i hall och på planen. All 
verksamhet skall vara i klubbens regi. 

iii. Instruktörsarvode i samband med helgkurser beslöts till 150:-/ 
instruktörsledd studietimme om 45 min 

  



 
6. Inomhushall: 

a. Rapport från ”Hallanvändargruppen” att alla grenarna var på plats på mötet 
den 2/9. Man kommer att boka in träningsgrupper, HU och kalla till ytterligare 
ett möte om planering av material. 

b. Styrelsen beslutar att inte genomföra pressvisning av hallen utan lägga ut mer 
reklam när materialet är på plats.  

c. Styrelsen diskuterade subventionering för träningsgrupper av hallkostnaden. 
Cecilia, Susanne och Solveig tar fram ett förslag. 

d. Realgymnasiet i Malmö vill hyra hallen och del av klubbstuga och plan. 
Styrelsen beslöt att debitera 500:-/dag. Hyrestiden omfattar okt 2021-april 
2022 

7. 6. Rallylydnadsgruppen:  
a. En fråga om sponsorer på plats på tävling. Styrelsen tycker det är helt ok och 

positivt förutsatt att vi inte har några ytterligare kostnader.  
b. Rallylydnad behöver mer plats på planen, blir lite inträngda. Agilitykurserna 

flyttar västerut mot BPH området. Diskuterades även typ ”snöstaket” för 
tillfällig användning.  

8. Bruksprov och lydnad: Ingett att rapportera. 
9. Agilitygruppen: Ingett att rapportera. 
10. Specialsök/noseworkgruppen: Ingett att rapportera.. 
11. BPH:Det finns ganska få tillfällen i år. Det kommer att bli provtillfälle även under 

2022 men vi behöver utbilda testledare och figuranter. Beslöts att nästa 
medlemsmöte ägnas åt BPH. Solveig kontaktar Augusta för beslut om dag  

12. SBK’s dressyrpolicy ”Vår vän hunden” 
a. Vi har fått en diskussion och en ev anmälan till SKK: disciplinnämnd efter en 

händelse i samband med kurs. Solveig återkopplar och kallar till möte med 
instruktörerna för att klargöra ev frågor. 

13. Övrigt:  
a. Gräsklippning:  beslut togs om att inga ungdomar under 16 år får utföra jobb 

på klubben mot betalning.  
14. Nästa möte. torsdag 21/10 kl. 19.00 på klubben.  

 
15.  Mötet avslutas.  
 
 
 
 
___________________________  ______________________________ 
Ahnna Rasch, Sekreterare  Solveig Aronsson , Ordförande 

 


